## 註冊說明

1. 除特定受邀演講者(keynote, plenary lecture, popular science talk, nanosymposium)外,所有會議參與者需通過註冊系統進行帳號建立,建立帳號後會自動登入,請至會員中心繳費才算會議註冊成功,以下為註冊說明。如尚未繳費即登出,請下次重新登入後再進行繳費動作,請勿重新註冊帳號。

Except for invited speakers, including keynote, plenary lecture, popular science talk, nanosymposium, all conference participants need to create their account through the registration system. After the account is created, please find the member center to pay the registration fee. The conference registration is completed only if you successfully pay the registration fee in the member center. Beneath please find the registration instruction. If you have logged out before paying the fee, please re-login the system next time instead of re-register your account.

- (1) 下拉至頁面最下方點選藍色"Registration"鍵建立帳號。
- (2) 註冊完後會自動登入,請點選進入"會員中心"
- (3) 點選左側列表"繳費及投稿"(註:如需離開會員中心頁面·請點選 TSfN logo)
- (4) 進入頁面後,點選右邊藍色按鍵"繳費及投稿"
- (5) 填寫基本資料並進行繳費。如為台灣基礎神經科學學會會員,請務必先至學會網站 (https://neuroscience.org.tw/shop)繳交年費再報名註冊。









- (1) Please click the "Registration" button at the bottom of this page and create an account.
- (2) After registration, you will be automatically logged in. Please enter the member center by clicking "Membership" at the top of the page.
- (3) Click the bottom "繳費及投稿" on the left list to pay the registration fee and submit the abstract. (Note: To leave the member center page, please click TSfN logo)
- (4) Click the blue-button "繳費及投稿" on the right to start the process of paying the registration fee.
- (5) Fill in the required information and pay the fee. (Note: If you are a member of the Taiwan Neuroscience Society, you must pay the annual fee in the society website (https://neuroscience.org.tw/shop) before registering.

2. 註冊一般會員及學生會員需為以下 16 個學會之中的會員·如不具會員身分· 需以非會員身分報名參加。

If you are not members of the following 16 societies, you must register as non-members.

3. 非會員者·亦可參加任一學會成為一般會員或是學生會員·但參與學會可能 會有額外的會費費用·各學會會費部分請前往各學會網站查詢。

If you are non-members, you can still join the following societies to become the regular members or student members. Note: There may be additional membership fees for participating in a TNS society. Please check from the website of each society.

4. 紀念衫尺寸說明 Memorial T-shirt size list

尺寸 (size)	XS	S	М	L	XL	2XL
胸圍(吋)	33	36	38	40	42	44
衣長 (吋)	21.5	23.5	25.5	26.5	27.5	28.5
建議身高 (cm)	150-160	160-170	170-180	180-190	180-190	180-190
建議體重 (kg)	40-50	50-60	60-70	70-80	80-90	90-100

